
Spørsmålene nedenfor vil bli svart ut muntlig i møtet. 

Punkt 1 
Spørsmål fra Andreas Gaard fra forrige møte 

Angående bygging av nye Veavågen skole og Åkra skole, foreslått av Andreas Tveterås Gaard, 
Fremskrittspartiet 
I november 2022 utsatte statsforvalteren iverksettelsen av reguleringsvedtaket til ny Veavågen skole 
på grunn av usikkerhet om tomt. Daværende ordfører, Jarle Nilsen (AP), sa da at «kommunen er 
utålmodige på å holde en god og streit framdrift i prosjektet, slik at skolen står klar til åpning i 
2025.» 
Ny skole på Åkra ble behandlet i KS den 19.09.22, og etter vedtakets pkt. 3 stilles det forutsetning 
med trafikksikringstiltak som «ivaretar skolebarn som skal krysse fv 547 for å komme til og fra den 
nye skolen skal prioriteres, planlegges og ferdigstilles før skolen åpner. Samtidig uttalte daværende 
ordfører at han så for seg at skolen var ferdig bygget i «2026-27, kanskje», men at det kunne ta 
lengre tid på grunn av andre store investeringer og at en måtte ha en god og trygg fremdrift i 
prosjektene. En måtte ha «ansvarlig drift» av virksomheten. 
I mellomtiden undervises elevene ved disse utdaterte skolefasilitetene hvor man hører beretninger 
om at det drives undervisning på eksterne lokaler (kirke), må sykle til gymfasiliteter (idrettshall) og at 
sanitære anlegg er så ekle at barna ikke vil gå på do. 
I forbindelse med dette vil vi i Karmøy FrP ha svar på følgende: 
1. Hvordan ligger kommunen an mtp iverksettelsen av reguleringsvedtaket til nye Veavågen skole, og 
hva gjøres mtp avklaring av tomt slik at skolen kan stå klar til åpning i 2025? 
2. Hvordan ligger kommunen an mtp trafikksikringstiltak til nye Åkra skole, og hva gjøres for å ha en 
god og trygg fremdrift i prosjektet? 
3. Hvordan er nåværende tilstand på både gamle Veavågen skole og Åkra skole, og hvilke tiltak gjøres 
for å sikre en trygg og god skolehverdag for elevene etter Forskrift om helse og miljø i barnehager, 
skoler og skolefritidsordninger? 
4. Hvor store er de estimerte årlige utgiftene på midlertidig vedlikehold og tiltak ved disse gamle 
skolebyggene frem til de nye skolebyggene står klare? 
5. Når går dispensasjonen ut ved disse skolene? 

Vi ber om at administrasjonen utarbeider orienteringssak på dette til neste møte. 

Punkt 2. 
Spørsmål fra Mateo Norheim om kostander til Ipad og digitale læremidler 

Jeg ønsker meg en orientering i neste utvalgsmøte om hvor mye penger kommunen bruker på 
innkjøp, reparasjon og rullering av iPad/PC i Karmøyskolen, og hvor mye kommunen bruker på 
digitale lisenser til læreverkene i Karmøyskolen. 

Supert om dere får tid til å finne det frem og opplyse oss. 

Punkt 3 
Spørsmål fra Mateo Norheim om vold og trusler 

Vi vet at det øker med vold og trusler fra elever mot ansatte i skolen. Dette er blitt et problem som 
også kjennes i Karmøyskolen. Rødt ønsker derfor å få svar på følgende: 



Hva gjør kommunen for ansatte i skolen som blir utsatt for vold på arbeidsplassen? Hvilke tiltak 
gjøres for å forebygge vold i skolen? Hvordan blir ansatte ivaretatt i etterkant av slike uakseptable 
hendelser? 

Punkt 4 
Spørsmål fra Johan Hansen om Bø og Skudenes ungdomsskole 

Ber om orienteringssak vedrørende Bø Ungdomsskole og Skudenes Ungdomsskole på møte den 
29.11.2023 i Hovedutvalg oppvekst og kultur der vi ønsker svar på følgende spørsmål (jeg kommer 
også til å legge denne inn i møteportalen): 

1. Hvor mange skoledager går tapt pga. byggforhold? 
2. Hvordan påvirker byggforholdene elevenes læringsmiljø? 
3. Gjør byggforholdene at vi er i brudd med Forskrift om helse og miljø i barnehager, skoler og 

skolefritidsordninger? 
4. Er det større fravær (både blant lærere og elever) på Bø og Skudenes Ungdomsskoler enn på 

andre skoler? 
5. Er det større turnover (flere ansatte som slutter) på Bø og Skudenes Ungdomsskoler enn på 

andre skoler? 


